中國文化大學博士班學位審定表

一、院系所組:社會科學院 政治學系 博士班

二、授予學位:政治學博士

三、適用年度:107學年度起入學新生適用【107.5.2(106.2)校課程委員會議通過】

四、最低畢業學分數:30學分

五、承認他所(含國內、外)學分數:6學分(限社會科學院)

六、必修科目

科目代號	科 目	名 稱	學分數	時數	備註(說明)
3031	政治學方法論		2	2	
	合	計	2	2	

七、基礎學科(以同等學力資格或非相關學系畢業之錄取者,入學後須補修底下 之基礎學科)

科目代號	科	目	名	稱	學分數	時數	備註(說明)
8351	行政學	學專題			2	2	
D011	國際正	女治專題			2	2	四選二
K211	比較政	女治專題	25		2	2	1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
K210	政治も	5學專題	大学	由	_ 2	2	

八、博士班資格考試科目

【考科一】政治學方法論

【考科二】四大學門擇一

九、資格考試相關規定

- 需修習滿系所組規定之課程及最低畢業學分數(含必修之語文課程)
- □ 曾修習資格考試科目且成績及格。
- □ 其他規定 (請說明):

十、申請學位論文考試規定

- 1.依本校「博碩士班學位論文考試辦法」及「博士學位候選人資格考核施實要點」辦理。
- 2.其他規定:依本系「博士生修業辦法」辦理

十一、備註

Requirement list for Doctor of Philosophy Degree in Chinese Culture University

I. Academic Unit: Doctoral Program, Department of Political Science, College of Social Sciences

II. Degree Conferred: Doctor of Philosophy

III. Applied to New Students Registered after 2018 Academic Year (Approved by the Committee on Course Arrangement on May 2, 2018)

III. Minimal Credits Requirement for Graduation: 30 Credits

IV. The Accepted Number of Credits Taken Outside the Department (including Taiwan and Foreign Countries): 6 Credits (limited to the credits taken in the College of Social Science)

V. Required Courses:

The Code Number of Course	Course Name	The Number of Credit Acquired	Course Hour	Remark		
3031	Methodology of Political Science	2	2			
	Total	2	2	>-		

VI. Basic Course Requirements (Students who are accepted with equivalent academic capability or graduated with irrelevant majors must take extra courses from below basic courses)

The Code Number of Course	Course Name	The Number of Credit Acquired	Course Hour	Remark
8351	Semainr on Public Ad.	2	2	
D011	Seminar on International Politics	2	2	Choose Any Two
K211	Seminar on Comparative Politics	2	2	Courses from the
K210	Seminar in Political Philosophy	2	2	Four

VII. Subjects for Qualification Exam

(Subject 1) Methodology in the Study of Political Science

(Subject 2) Choose one from the four sub-fields in the Ph.D. program

IX. Related Regulations Concerning Qualification Exam

- The student is allowed to takes qualification exam only after he/she completes all required courses and
- receives the minimal credits for graduation (including the required courses on language)
- □The student must have taken and passed the course specified by the qualification exam.
- □Other regulations (Please specify):

X. Regulations concerning the application for Ph.D. Disseration Exam.

- 1. Conducted on the basis of "the Procedural Rule for Doctor and Master Degree Thesis Exam" and "the Operative Points on Ph.D. Candidate's Qualification Exam" both promulgated by the University.
- 2.Other Regulations: Following "the Regulations to Acquire Ph.D. Degree" promulgated by the



Department



中國文化大學博士班學位審定表

一、院系所組:社會科學院 政治學系 博士班

二、授予學位:政治學博士

三、適用年度:103-106 學年度入學新生適用。

四、最低畢業學分數:30學分

五、承認他所(含國內、外)學分數:6學分(限社會科學院)

六、必修科目

科目代號	科	且	名	稱	學分數	時數	,	備	註	(說	明)
3031	政治學	方法言	侖		2	2							
3734	政治學	發展回	回顧		2	2							
	合		計		4	4							

七、基礎學科(以同等學力資格或非相關學系畢業之錄取者,入學後須補修底下之基礎 學科)

科	目	名	稱	學分數	時數	備	註	(說	明)
中國政	治思	想專題		2	2						
行政學	專題	,		2	2	四選二					
國際政	治專	題	S	2	2	四进一					
西洋政	治思	想專題	5)	2	2	张一	S				

八、博士班資格考試科目

【考科一】政治學方法論

【考科二】政治學發展回顧

九、資格考試相關規定

- 需修習滿系所組規定之課程及最低畢業學分數(含必修之語文課程)
- □ 曾修習資格考試科目且成績及格。
- □ 其他規定:

十、申請學位論文考試規定

- 1. 依本校「博碩士班學位論文考試辦法」及「博士學位候選人資格考核施實要 點」辦理。
- 2. 其他規定:依本系「博士生修業辦法」辦理

十一、備註